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راه حل های زاکانی در شهرداری تهران برای عبور از مشکل کم آبی در پایتخت
علیرضا زاکانی تاکید کرد: شهرداری در حال کمک به وزارت نیرو است تا انتقال آب به تهران جنبه پایداری پیدا کند.

به گزارش گروه جامعه مجله خبری گفتمان یزد، علیرضا زاکانی با اشاره به کمبود آب در پایتخت، اظهار کرد: شهرداری در مسئله آب مصرف کننده است؛
ما ۱۸۰ میلیون متر مکعب آب برای فضای سبز مصرف میکنیم. توجهمان به این مسئله است که برداشت از چاهها را کم کنیم و دقتمان را به سمت و

سویی ببریم که از طریق بازچرخانی آب این کار را انجام دهیم.

وی ادامه داد: در پایان سال قبل توانستیم ظرفیت انتقال ۵۶.۵ میلیون متر مکعب آب را ایجاد کنیم؛ به هر حال به همین میزان ظرفیت برداشت از
چاهها کاهش پیدا خواهد کرد. در بدو ورود به شهرداری این ظرفیت ۷ میلیون متر مکعب بود؛ یعنی ما توانستیم ظرفیت نزدیک به ۴۹ میلیون متر

مکعب آب را ایجاد کنیم. این یعنی ما از برنامه تفاهم بین شهرداری و وزارت نیرو جلوتر هستیم.

شهردار تهران اضافه کرد: نکته بسیار مهم مسئله صرفه جویی است؛ ۶۰ درصد از خانوارها در تهران بیش از دو برابر ظرفیت معمولی آب مصرف میکنند.
ما هم وظیفه داریم در راستای صرفهجویی مردم تبلیغات لازم را انجام دهیم که البته این کار را شروع کردهایم و هم خودمان مخاطب خودمان باشیم و

خودمان صرفهجویی لازم را انجام دهیم.

وی همچنین اضافه کرد: نکته مهم دیگر کمک شهرداری تهران به وزارت نیرو برای انتقال آب است. شهرداری در حال کمک به وزارت نیرو است تا انتقال
آب به تهران جنبه پایداری پیدا کند.


